
Nyhetsbrev for juni 

Hei alle sammen, her er en liten nyhetsoppdatering til dere. 

Generalforsamling 

16.06. ble det avholdt generalforsamling for borettslaget på Thon Hotell. 

Protokollen er vedlagt, 25 andelseiere var representert. 

Vi gratulerer alle som ble valgt til styret, miljøkomité, valgkomité og 

flaggansvar. =) 

Generalforsamlingen gjorde vedtak på finansieringen av renoveringsprosjektet, 

som betyr at nå kan kontrakt skrives med entreprenør. 

Videre arbeid er at entreprenør påbegynner detaljprosjektering, leilighet for 

leilighet. Vi kommer tilbake til videre fremdrift her, etter hvert som ting 

avklares. 

Rørfornying 

Entrepnor arbeider videre med rørfornyingen. Styret prøver å få gitt 

nødvendige beskjeder til dere med hensyn på hvor de skal jobbe, og når 

vann/avløp må stenges. Det sendes ut en del tekstmeldinger rundt dette.  

De har truffet noen utfordringer underveis, derfor går ikke alltid alt etter 

planen. Eksempelvis dukker det opp deler av rør som er skadet/ødelagt. Disse 

kan ikke rørfornyes, og må skiftes ut. 

I perioder hvor vann/avløp skal stenges over lengre perioder, vil det bli 

utplassert toalettbrakke. 

 

 

 

 

 

 

Med ønske om god sommer og fint vær 

Styret 


